

Styrelsemöte 20230515

Närvarande: Lennart, Tove, Peter, Björn, Ingrid D, Ingrid V, Ulla, Tezzan

Mötets öppnande

Mötet öppnas

Val av mötesordförande

Sittande

Val av protokollförare

Sittande

Val av justerare

Ingrid V

Fastställande av dagordning

Fastställs

Föregående protokoll

Ingrid har kollat upp dubbeldebiteringar med banken, och problemet verkar löst i alla fall för tillfället.

Ekonomi

Kassören föredrar, resultat och balans bifogas protokollet i efterhand
Prognos för resultat för terrierutställningen verkar gott.

Verifikation/Attestering

Inget att notera på denna punkt, strykes i kommande protokoll

Inkommande post

Bidrag till SM-deltagande, Ingrid kontaktar deltagare för underlag till utbetalningar

Kontakt har tagits från distriktet för att uppdatera Distriktskatalogen för funktionärer. Den behöver uppdateras. Peter R får i uppdrag att hitta inloggningsuppgifter och vid behov uppdatera Hörbys funktionärer.

Conny och Lennart kommer att handleda en individ tilldömd samhällstjänst 100h, kommer att klippa gräs 6h per helg under under sommaren. Har varit på besök och bedöms ha goda förutsättningar för att fungera.

Styrelsens ärende

Utbildning i föreningskunskap styrelsen (Lennart och Charlotte har deltagit och fått hem utbildningsmaterial för vidare internutbildning) Vidare planering i Facebookgruppen för att bestämma datum.

Dagordning för/frågor till medlemsmötet 230523. Beredes av Tove och distribueras snarast.

Uppföljning terrierutställningen.

Utvärdering skall göras, men i allmänhet gick evenemanget väl. Det kommer dock inte att bli någon terrierutställning nästa år. Frågan lyfts om vi skall anordna inofficiellt egen utställning istället vid ungefär samma tid. Tezzan undersöker förutsättningarna i grova drag.

Uppföljning plåtarbetet fasaden

Lennart har haft kontakt med firman, som verkar vara villiga att åtgärda det bristfälliga arbetet. Förslag för åtgärd skall presenteras under kommande vecka.

Skapa arbetsgrupp för markfågan/marktillgång

Det är ont om mark. En arbetsgrupp skulle kunna se vad vi själva kan göra, och i samarbete med distriktet få ytterligare kontakter med större skogsägare. Tove och Charlotte startar upp en arbetsgrupp för det här syftet, med mandat att ta in resurspersoner efter behov (ex Gunilla)

Genomgång av åtgärdslistan

Uppdateras av Ingrid D och skickas ut på mail.

Övriga frågor

Internt styrelsearbete

Tove kommer att ordna dagordningar och utskick. Vill man ha med något på ett styrelsemöte kan man kontakta Tove.

Kontaktlistan till styrelsemedlemmarna skall distribueras per mail

Nästa styrelsemöte 19/6, därefter planlagda styrelsemöten 21/8, 18/9, 16/10, 20/11, 18/12 och 15/1 (2024)

Mötets avslutande

Mötet avslutas.

Justeras:

Ordförande:
